
Les festes nadalenques tornen als carrers 

 

Entre l'Ajuntament i les entitats ciutadanes farem tot el possible perquè aquestes festes de 

Nadal siguin semblants a les anteriors a la pandèmia. La reducció de limitacions anticovid 

possibilitarà que la ciutat pugui gaudir el 2021 d'activitats que l'any passat es van deixar de fer 

i així guanyar sensació de normalitat. Celebrarem la cavalcada de Reis presencial i es podrà 

entrar al misteriós Magatzem Reial de les joguines, que l'any passat només vam poder veure 

des de fora, entre altres accions nadalenques recuperades. Els nostres carrers lluiran el Nadal 

sense traves. 

El comerç local ens ajudarà, com sempre ha fet, a gaudir dels nostres carrers. Com a societat 

hem d'estar agraïts als que van pujar les persianes en els pitjors moments de pandèmia per 

garantir el proveïment, i hem de fer-ho de la manera més directa: comprant a Viladecans el 

que necessitem per a aquestes festes. Aquí hi ha de tot i per a totes les butxaques. Per 

facilitar-ho, l'Ajuntament reeditarà en pocs dies la promoció dels bons de consum local i estem 

impulsant el web de comerç online local Compra08840. 

Encara no seran unes festes del tot normals. Hem de seguir respectant els protocols de 

seguretat per prevenir el virus a cada moment i, quan escric aquest text, s'acaba d'establir 

l'obligatorietat de mostrar el passaport sanitari per entrar a bars, restaurants, gimnasos i 

residències. 

Haurem de seguir sent prudents, usant la màscara i guardant les distàncies com puguem, tant 

si estem obligats com si no. Com a país hem fet un gran esforç per arribar a percentatges de 

vacunació líders al món però, a les persones que encara falten per ser injectades, els demano 

que siguin solidàries i respectin la ciència i el coneixement. Vacunar-se és reduir riscos i suposa 

escurçar la vida de la pandèmia. 

Un dels regals que tornaran a ser un èxit en aquestes festes serà sens dubte el patinet elèctric. 

Però atenció, no és una joguina. És una eina que està facilitant la mobilitat urbana per a unes 

persones però preocupant la d'altres. Ha aparegut amb força a la nostra vida quotidiana i ha 

vingut per quedar-s'hi. Hem d'acceptar-ho i procurar que s'emmotlli a la nostra ciutat. 

Viladecans va ser un dels primers municipis a dotar-se d'una ordenança reguladora del seu ús i 

hem d'insistir en el seu compliment necessari. Entre altres condicions, els patinets no poden 

ser ocupats per dues persones, cal usar casc i han de circular per la calçada allà on no hi hagi 

un carril bici o una zona pensada per a ells. L'ordenança explica molt bé com fer-ho i regula 

sancions, però la Policia Local no pot estar tot el temps a tot arreu. Necessitem la col·laboració 

de tota la ciutadania. Complint les normes tot anirà bé. 

La ciutat i les festes són de tots i totes. Són moments de convivència i retrobament, en què les 

persones busquen tant el recolliment de casa com el gaudi de l'espai públic en pau i 

tranquil·litat. Els serveis municipals estan preparats per garantir-ho. Els desitjo bones festes i 

que el 2022 sigui millor que el 2021. Que s'acabi d'una vegada la pandèmia i que puguem 

tornar a la normalitat total com més aviat millor. 


